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Til medlemmene i FAU ved Sagstad skole     
 

REFERAT FRA FAU-MØTE: Torsdag 3. november 2022 

Møte ble holdt i klasserom på Sagstad skole kl. 19:30 – 21:30 

Innkalte FAU-representanter 
 
De som møtte opp til møtet er markert med uthevet tekst: 

 

• Fredrik Seliussen (1A), Tonje-L. H.Thorgersen (1B), Linda Ulvund (1C), Julie Midttun (1D) 

• Jannice M.-Isaksen (2A), Isadora Øyerhamn (2B), Anne-Bente Haaland (2C) 

 

• Paula-K Gillesdal (3A), Ole Martin Løver (3B), Renate Eidsnes (3C), Karina Olsvold (3D) 

• Jorun Espetvedt (4A), Elin A. Heggheim (4B), Siren Marøy (4C) 

 

• Anne-Linn Vik (5A), Audun H. Dyrøy (5B), Jeanett K. Flatøy (5C), Anette Ø. Aamli (5D) 

• Marianne M. Kjøde (6A), Solfrid Sagstad (6B), Mari H. Sagstad (6C) 

 

• Jannicke Sandvik (7A), Kjersti L. Bøen (7B), Christin B. Folkedal (7C) 

Saksliste 

1. Innledning til møtet ved nestleder 

• Gjennomgang av årshjul for FAU 

• Konstituering av arbeidsgrupper: 

 
Adm / styre Arrangement Trygg skoleveg Skole – Hjem 

inkl. skolemiljø 

Leder av FAU: 

 

Fredrik Seliussen (1A) 

Vara:  

Kontaktperson og 

referent for gruppen: 

Ole Martin Løver (3B) 

Kontaktperson: 

 

Tonje-L. H.Thorgersen (1B) 

Kontaktperson 

  og ekspert på G-disk  

Solfrid Sagstad (6B) 

 
Nestleder for FAU og 

Ansvarlig for G-disk: 

Paula-K Gillesdal (3A) 

 

 

Kjersti L. Bøen (7B) 

 

Referent for gruppen 

 

Isadora Øyerhamn (2B) 

Referent for gruppen: 

 

Elin A. Heggheim (4B) 

Repr. 17-mai komiteen: 

Jorun Espetvedt (4A) 

 

Christin B. Folkedal (7C) 

Ekspert for G-disk: 

Anne B. Haaland (2C) 

 

 

Jannice M.-Isaksen (2A) 

Referent for FAU: 

Audun H. Dyrøy (5B) 

 

 

Jeanett K. Flatøy (5C) 

 

Sandra Mesic (vara 3D) 

 

 

Renate Eidsnes (3C) 

 Siren Marøy (4C) Anne-Linn Vik (5A) 

 

Mari H. Sagstad (6C) 

  

 

Anette Ø. Aamli (5D) 

 

Jannicke Sandvik (7A)  

 

  Marianne M. Kjøde (6A) Linda Ulvund (1C) 

 

   Julie Midttun (1D) 

De som møtte opp til møtet er markert med uthevet tekst 
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1. Notater fra komité for ARRANGEMENT 

 

• 17. mai spørreskjema 

o Har kommentert utkastet som er utarbeidet 

 

• Nyttårsdisco 

o Besluttet å bli avholdt fredag 27. januar 

o Planlegger et par interne planleggingsmøter i arbeidsgruppen før nyttår 

 

2. Notater fra utvalg for TRYGG SKOLEVEG 

 

• Refleksaksjon for barna 

o Avholdt i oktober. Kiwi Frekhaug sponset 500 refleksvester. 

 

• Trafikkaksjon for foreldre 

o Forslått avholdt i november. Overordnet mål er trafikksikkerhet. 

 

o Utvalget mener at det bør unngås å plassere ut voksne med 

refleksvekst som skal belære andre voksne i morgen-rushet. Årsak: De 

fleste som tar dårlige valg ved levering, har allerede for liten tid. 

Utvalget mener at de fleste foreldre tar hensyn og leverer riktig, men 

det er de med dårligst tid (både foreldre og barn) som kan skape 

utrygge situasjoner. Det vil ikke hjelpe å stoppe disse personene på 

denne ene aksjonsdagen for å informere om at akkurat de skapte en 

slik utrygg situasjon. Voksenopplæring kan også bli oppfattet negativt, 

selv om det er ment i beste hensikt. 

 

Besluttede tiltak: 

o Lage et innlegg på facebook-grupper i samtlige klasser. Utvalget lager 

forslag til tekst, slik at alle klasser kan benytte seg av den samme 

meldingen. Informere foreldre om at U-sving er forbudt, det samme 

gjelder stopp/ parkering i busslomme på nedsiden av skolen og stopp/ 

parkering ved søppelcontainer og stopp langs veien. Legge ved kart 

med tillatt kjøremønster. Slagord: «Ta hensyn og ta vare på hverandre». 

 

o Finne frem vedtatte regler om kjøremønster fra skolen. Stor usikkerhet/ 

manglende informasjon rundt kjøremønster og regler for stopping/ 

venting/ parkering kan bidra til å skape kø og dermed utrygge 

situasjoner. Isadora finner tidligere publisert kart fra forrige skoleår med 

kjøremønster. 

 

o Finne tidligere meldinger fra skolen vedrørende temaet, eksempelvis på 

Sagstad skule sin hjemmeside ble det publisert en melding 07.10.2022, 

der det blant annet fremgår  
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«Vi vil at alle skal bidra til at elevane kjem trygt fram til skulen kvar dag. 

Aller helst vil vi at dei som kan gå går. Må de køyre, køyr rundt i 

"rundkøyringa", ha sekken klar, sett barnet av, og køyr vidare. Det er 

viktig at det viser tolmod. Ingen slalomkøyring for å komma dykk fram, 

med andre ord! Det skal ikkje parkerast i busslomma på andre sida 

(ned mot parkeringsplassen). Parkering skal kun skje på 

parkeringsplassen».  

 

o Foreslå for foreldre å stoppe på senteret og la barnet gå gangvei til 

skolen, da blir det mindre trafikk på Sagstadveien, men foreldre må 

selvfølgelig beregne mer tid til dette. Utfordringen er at manglende tid 

er hovedgrunnen for at farlige situasjoner i trafikken oppstår. Det kan 

også foreslås for foreldre at barnet går fra parkeringsplassen på skolen, 

og om rundkjøringen (sløyfen) benyttes må det være bedre 

trafikkavvikling (bruke mindre tid på å si hadet, etc.) 

 

3. Notater fra utvalg for SKOLE / HJEM og INKLUDERENDE SKOLEMILJØ 

 

• Publisere foreldrebrosjyre fra FAU 

o Gjennomgang av brosjyren som er utarbeidet, som er nydelig illustrert 

og med fin informasjon. Til neste møte leser alle gjennom for korrektur 

 

o Arbeidsgruppen må undersøke videre: 

- Kan FAU kjøpe rettigheter til bildene. Malene Gagnat er illustratør  

- Kan bildene henges opp på skolen? 

- Kan vi selge brosjyren til andre skoler? 

- Hvor skal brosjyren trykkes? 

- Skal vi ha sponsor, eller bruke penger fra 17. mai? 

- Hvordan kan vi bruke brosjyren videre, i undervisning? 

- Kan vi presenter brosjyren på foreldremøtet i mars? 

 

• Gjennomgå læreplanen  

o Dette utsettes til neste møte i november. I forkant av dette møtet 

ønsker vi å få tilsendt Sagstad skule sine overordnede satsningsområder 

for skoleåret 2022-23 

 

o Alle i gruppen ser gjennom overordnede mål i læreplanen. Vi vil også 

undersøke hvordan et godt samarbeid mellom FAU og skolen kan 

videreføres inn i årene som kommer når det gjelder dette 

 

• Kommunikasjon og samarbeid: 

o Gruppen skal gi innspill angående rutiner og system for samarbeid 

mellom skole og hjem. Et naturlig første steg i denne prosessen er å få 

en oversikt over hvilke rutiner skolen har for dette i dag og hvordan 

dette samkjøres mellom de ulike organ 
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